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     It koe heve!
foto: Harrie Slagter/Redactie

Post

Rond oudjaar viel deze primeur in de 
Molenstraat te bewonderen: de immo-
biele telefoon.

Acht maanden lijkt lang, 
maar is in feite maar een 
korte periode voor de 
organisatie van een feest-
week. Vandaar dat de feest-
weekcommissie  er nu al 
twee vergaderingen  op 
heeft zitten. En men heeft 
zin in de uitdaging: hoe 
krijgt de feestweek weer 
allure?

De elf leden van de commissie 
zijn zich er van bewust dat er 
op dit moment alleen nog maar 
voorwerk verricht kan worden. De 
meeste tijd wordt nu nog gestoken 
in het zoeken naar een antwoord op 
belangrijke vragen die de planning 
bepalen. Wat zijn de organisatori-
sche mogelijkheden op dit moment 
voor de feestweek? Wie kan en wil 
een bijdrage leveren in de realisatie 
van gemaakte plannen? Hoe kan 
de financiering van de eventuele 
activiteiten rond worden gemaakt? 
Wat gaat er met de kermis gebeu-
ren, hoe krijgen we een geschikte 
plek voor en een goede bezetting 
van dit belangrijke en onmisbare 
onderdeel? De eerste voorberei-

weekcommissie alléén boven haar 
krachten gaat. Inzet en medewer-
king van alle belanghebbenden  in 
Buitenpost is noodzaak. Midden-
stand, buurtverenigingen, bewoners 
en anderen zullen in het verdere 
verloop van de planning een belang-
rijke bijdrage moeten leveren. Dit 
is typisch het moment waarop het 
woord (met name van kritiek) in de 
daad omgezet moet worden.

Voorbereiding gaat verder
In de komende maanden zult u 
voortdurend op de hoogte worden 
gehouden van de nieuwste ont-
wikkelingen. De redactie van dit 
blad heeft haar volledige mede-
werking aangeboden om er voor 
te zorgen dat iedere Buitenposter 
op de hoogte zal blijven van de 
stand van zaken. Maar ‘De Binnen-
ste Buiten’ biedt een ieder ook de 
ruimte om over de plannen mee 
te denken en daarover in dit blad 
te reageren.  Misschien wordt er 
door de feestweekcommissie zelfs 
een beroep op u gedaan om uw 
medewerking aan een onderdeel te 
geven. Wij hopen dat u ook bereid-
willigheid aan het festijn van harte 
zult geven. Er is vast meer mogelijk 
in het dorp waar niets kan!

dende stappen voor een oplossing 
van deze kwesties die van essen-
tieel belang zijn, zijn in samenwer-
king met anderen gezet.

Programma voor iedereen
De commissie heeft haar zinnen 
gezet op een brede opzet van de 
feestweek. Met een pakket waar 
iedere Buitenposter iets van zijn 
gading in kan vinden. Ongetwijfeld 
zullen vaste onderdelen uit vorige 
jaren terugkomen. Maar dat er veel 
vernieuwd gaat worden in het pro-
gramma staat ook vast. In de visie 
van de commissie zijn er daarvoor 
ook meer dan voldoende interes-
sante en aansprekende mogelijkhe-
den.

Het begin is er...
Met de samenstelling van een 
enthousiaste en gemotiveerde  com-
missie is er een start gemaakt 
met het voorbereidingswerk van de 
feestweek.  De basis voor de orga-
nisatie is aanwezig. Maar daarmee 
is de kous niet af.

En nu verder!
Een uitgebreide en gevarieerde 
feestweek is een zaak die een feest-

Volop overwegingen voor de
feestweekcommissie

Mobiel fatsoen
Januari is de maand van de goede 
voornemens. Afvallen, stoppen met 
roken, meer bewegen. Laten we 
daar nog eentje aan toevoegen: fat-
soenlijker omgaan met je mobiele 
telefoon. Veel mensen menen dat 
ze met zo’n ding aan het oor geen 
rekening hoeven te houden met 
hun omgeving. Zo was onlangs een 
meneer in supermarkt Poiesz druk 
bezig met zijn mobieltje. De meneer - 
uitstraling ‘man van de wereld’, lange 
trenchcoat, zwarte coltrui onder col-
bert - handelde tijdens het bood-
schappen zijn zaken telefonisch af. 
Dat de hele supermarkt hiervan kon 
meegenieten, stoorde hem niet. Bij 
de kassa vond hij zijn telefonische 
gesprekspartner belangrijker dan de 
caissière. Deze jongedame deed 
haar uiterste best zo klantvriendelijk 
mogelijk te blijven. De man negeerde 
elke vraag van haar - Flessen inge-
leverd?, Heeft u er misschien een 
gulden bij? Wilt u de kassabon ook 
mee? - en keerde haar zelfs de rug 
toe, teneinde verlost te zijn van deze 
hinderlijke dame. Ook bij het beta-
len keurde de man haar geen blik 
waardig. Hij pakte snel zijn spullen 
en vertrok, het mobieltje nog steeds 
stevig aan het oor geklemd.
Het kan gelukkig ook anders, getuige 
een ander voorval. Het mobieltje van 
de voorste klant bij de kassa eiste 
luidkeels aandacht. De rij wachten-
den vreesde het ergste, - onterecht 
zo bleek. “Ja, met … Ik sta in de 
supermarkt. Nee, ik heb nu even 
geen tijd, want ik moet eerst afreke-
nen. Ik bel je zo meteen terug.”

Blijf ons posten!
Hou ons op de hoogte van groot en 
klein nieuws in ons dorp. De kopij-
bus in “de Boekelier’ hangt naast 
het Postkantoor-gedeelte.
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het  volgend jaar.

- Het AOC wordt binnenkort uitge-
breid met een nieuw dierenverblijf. 
Half december werd al het hoogst 
punt bereikt van het nieuwe gebouw. 
Door het toegenomen aantal leerlin-
gen in de praktijkvakken Dierenhou-
derij en Plantenteelt was behoefte 
aan meer ruimte.
- De gemeente heeft voor het 
jaar 1999 een bedrag van onge-
veer Fl. 32.000,- moeten betalen 
aan de Vereniging Dierenbescher-
ming Drachten e.o. voor de opvang 
van zwerfhonden en zwerfkatten 
uit onze gemeente.  Achtkarspelen 
vraagt zich af of er een goedko-
pere optie is voor deze wettelijk 
verplichte taak van de gemeente. 
Voorheen werd de opvang jarenlang 
verzorgd door de heer L. Hofstede 
aan de Oude Dijk onder Buiten-
post. 
- De realisatie van de derde fase 
van de ontwikkeling van het win-
kelcentrum in de Kerkstraat ver-
loopt niet makkelijk. Na de eerste 
fase (het winkelcentrum aan het Nij-
ensteinplein), en de tweede fase 
(nieuwbouw aan de Christinastraat) 
is nu het deel van de Kerkstraat 
waar Slagerij Rusticus is gevestigd 
aan de beurt. De gemeente wil hier 
graag bebouwing creëren met win-
kels op de begane grond met daar-
boven woningen, en had hier al een 
overeenkomst voor gesloten met 
projectontwikkelaar Vrieshorst BV 
uit Amsterdam. Een andere project-
ontwikkelaar heeft echter het pand 
Kerkstraat 10 gekocht, waardoor 
onderhandelingen nodig zullen zijn 
om toch het originele plan doorgang 
te laten vinden. De gemeenteraad 
heeft eind december 2000 inmid-
dels wel een voorbereidingsbesluit 
genomen om de woonbestemming 
van het desbetreffende deel van 
de Kerkstraat te wijzigen in winkels 
met daarboven woningen.
- De jaarwisseling verliep in Buiten-
post verliep bijzonder rustig. Alleen 
voor enkele kleine straatbrandjes 
was de brandweer nodig.

De bewoners van Tjaskerhiem 
werden eind december verrast 
met een cadeau. De afdeling Bui-
tenpost van de Hout- en Bouw-
bond CNV schonk het gezinsver-
vangende tehuis een teakhouten 
tuinbank ter waarde van ƒ2.500,-. 
Aanleiding was het honderdjarige 
jubileum van de bond. De tuinbank 
kon rekenen op een enthousiast 
onthaal bij de bewoners.  Extra 
spannend werd het door de aan-
dacht van de pers. “Dat vonden 
ze minstens zo leuk”, vertelt loca-
tiemanager Eke van Minnen. “We 
krijgen wel vaker nieuwe spullen, 
waar we natuurlijk erg blij mee 
zijn. Maar er nu werd er ook nog 
een foto gemaakt. De bewoners 
werden eerst al op de foto gezet, 
waarna ze zich ook nog eens 
terug konden zien in de krant. Dat 
was dubbel zo mooi.”.Vanwege 
het winterse weer blijft de tuinbank 

voorlopig nog even binnen staan. 
“We zijn er nog even zuinig op. 
We zetten de bank buiten als het 
weer wat beter wordt”, aldus Van 
Minnen.

Zo normaal mogelijk
Tjaskerhiem aan het Molenerf telt 
op dit moment 24 bewoners. Daar-
naast leven verschillende pupillen 
op diverse locaties in ons dorp 
op zichzelf. Eke van Minnen: “Dat 
vinden we erg belangrijk binnen 
Tjaskerhiem. We willen dat onze 
mensen zo normaal mogelijk in het 
dorp kunnen wonen en leven.”)

Enthousiast poseren de bewoners van 
Tjaskerhiem voor de fotograaf van 
de Kollumer Courant. Rechts staan 
locatiemanager Eke van Minnen en 
de vertegenwoordigers van CNV afde-
ling Buitenpost, J. Geertsma, A. van 
der Kloet en B. Bosma. (Foto: B. 

Bewoners Tjaskerhiem: bank 
is mooi, foto is nog leuker

Lauwersbeurs: aandacht voor regionale ondernemers
Regionale bedrijven voor het voetlicht halen; mensen 
laten zien wat ondernemers uit de buurt in huis hebben. 
Dat is in het kort de doelstelling van de Lauwersbeurs. 
De organisatie van de beurs is, net als de voorgaande 
twee keren, in handen van de Stichting Evenementen 
Buitenpost. Op 12, 13, 14 en 16 april staat er een uitge-
breide vertegenwoordiging van onze regionale bedrijvig-
heid op het Mejontsmaveld. 
De organisatoren hebben zich niet 
beperkt tot Buitenpost, maar hebben 
ook ondernemers van buiten ons 
dorp benaderd. “We hebben bedrij-
ven uit Kollum, Gerkesklooster, Sur-
huisterveen, Augustinusga, Twijzel, 
Zwaagwesteinde, Kollumerzwaag 
en ga zo nog maar even door”, 
vertelt Bote Wiersma, een van de 
vijf bestuursleden van de Stichting 
Evenementen Buitenpost. 

Regionaal maar compleet
Expres is gekozen voor een regio-
nale opzet. “Je moet zoiets regio-
naal bekijken, niet plaatselijk. Dan 
ben je te klein,” aldus Wiersma. Juist 
deze opzet combineert de bekend-
heid en de vertrouwdheid van de 

plaatselijke ondernemers met een 
compleet aanbod van goederen en 
diensten. “Neem nu de onderne-
mingen in Buitenpost. We hebben 
hier niet alles. Maar als je voor 
zo’n beurs de regio als uitgangs-
punt neemt, dan ben je wel com-
pleet.” 
De bezoeker zal op de Lauwers-
beurs ook een aantal opvallende 
nieuwe dingen tegenkomen. “Op 
sommige gebieden is de laatste 
jaren erg veel veranderd”, vertelt 
Wiersma. “Denk maar eens aan 
computers of aan de bouw. Wat dat 
betreft is deze beurs echt geschikt 
om informatie te krijgen. Het is toch 
wel belangrijk dat mensen weten 
wat er te koop is.”

Voordeelkaart
Het amusement neemt een belang-
rijke plaats in op de beurs. “Juist dat 
trekt mensen,” weet Wiersma. De 
organisatie heeft dan ook bewust 
gekozen voor een uitgebreid show-
programma, waarbij muziek, dans 
en modeshows elkaar afwisselen.
De entree voor de beurs bedraagt 
ƒ10,-. Wie de beurs meerdere 
dagen wil bezoeken, is voordeliger 
uit met een passepartout-kaart. “In 
plaats van ƒ10,- te betalen voor 
een dagkaart, betalen bezoekers 
nu ƒ25,- voor vier dagen”, promoot 
Wiersma. “Er is immers elke dag 
wel iets interessants te zien.”
    
Verdubbeling
Tijdens de vorige beurs, in 1998, 
waren er drie hallen opgesteld. In 
totaal kwamen 10.000 belangstel-
lenden een kijkje nemen. Dit jaar 
worden er zes hallen neergezet, 
zodat de beurs een totale opper-
vlakte beslaat van 8000 vierkante 
meter. De organisatie verwacht 
geen verdubbeling van het bezoe-
kerstal, maar hoopt stiekem toch op 

zo’n 4.000 extra bezoekers.

Stichting blijft bezig
De eerste Lauwersbeurs werd in 
1994 gehouden. Het initiatief hier-
voor lag bij een aantal Buitenpos-
ters, dat vond dat het dorp weer 
eens op de trom moest slaan. 
“Vanwege de enorme voorberei-
ding kunnen we de Lauwersbeurs 
niet ieder jaar houden”, verklaart 
Wiersma. “Het is echt langeter-
mijnplanning: je moet ondernemers 
bezoeken, hallen bestellen, amuse-
ment reserveren. Het is een hele 
drukte. Gelukkig kunnen we ook dit 
jaar weer rekenen op geweldig veel 
vrijwilligers.”
De Lauwersbeurs is niet het enige 
waar de Stichting Evenementen 
Buitenpost zich mee bezighoudt. 
“Over een paar weken gaan we 
al weer bezig met de Kerstmarkt 
en volgend jaar hebben we dan 
ook weer de Bedrijfscontactdagen”, 
somt Wiersma op. “We blijven druk 
bezig als stichting. Stilstand is 
immers achteruitgang!”

Het kermisterrein opnieuw bekeken

‘De Vaart’ beste optie
De noodoplossing voor kermis-
terrein lijkt blijvend te gaan 
worden. Binnenkort neemt de 
gemeente een definitieve beslis-
sing over de inrichting van een 
kermisterrein, maar het lijkt zeker 
dat ‘de Vaart’ die functie houdt.

Na de niet onverdeeld positieve 
reacties van de kermisstandhou-
ders en het publiek na de laatste 
kermis werd het opnieuw de vraag 
hoe verder te gaan. Met name het 
idee dat de kermis op deze plaats 
teveel  uit het blikveld komt was een 
regelmatig gehoord argument. Ver-
schillende andere mogelijke plek-
ken werden nader bestudeerd maar 
de meeste bleken niet realiseerbaar 
te zijn. De conclusie die nu getrok-
ken wordt is dat de Vaart niettemin 
de beste plek is, maar dat er wel 
verschillende aanpassingen nodig 

zijn. Duidelijkheid over deze kwes-
tie is op korte termijn nodig om de 
kermis dit jaar een goede werkba-
sis te geven.

Nevenstaande foto laat het parkeerter-
rein in de huidige staat zien. Het dui-
venlokaal van de postduivenvereniging 
Buitenpost blijft op deze plek staan Veel 
van het omringende groen zal, als het 
plan gerealiseerd wordt, gerooid worden 
en dan braakliggende stukken zullen 
dan verhard worden.
(foto: redactie)

Onderstaand kaartje geeft een overzicht 
van enkele van de veranderingen. De 
uitbreiding van het parkeerterrein met 
een aantal nieuwe vakken (naast de 
sporthal),springt het meest in het oog. 
Verder zullen enkele stukken onver-
harde grond voorzien worden van een 
tegel- of klinkerlaag.
(kaart: Gemeente Achtkarspelen)

Plaatselijk Belang heeft als betrok-
ken partij en gesprekspartner bij het 
zoeken naar een goede plek voor 
het kermisterrein ook een opvatting 
daarover geformuleerd. Tijdens de 
diverse malen overleg tussen de 
gemeente, BUVO, paardensport-
commissie en Feestcommissie  is 
deze kenbaar gemaakt. Onze wens 
is om het kermisterrein zo dicht 
mogelijk bij het centrum te realise-
ren. In 2000 is de kermis bij de 
sporthal gehouden. Dit was een 
noodoplossing met directe gevolgen 
voor de pachtinkomsten. Inkomsten 
die voor de vele feestweek onmis-
baar zijn. Vele mogelijke locaties 
hebben de revue gepasseerd. in 
een overleg met de Gemeente is op 
8 januari jl. besloten om de kermis 
voortaan toch te houden bij de 
sporthal. Het parkeerterrein wordt 

daarom uitgebreid waardoor er een 
behoorlijk groot kermisterrein ont-
staat (zie tekening) Om een goede 
doorloop van de bezoekers te garan-
deren hebben de diverse vertegen-
woordigers de Gemeente gevraagd 
enkele extra aanpassingen te doen. 
Hierdoor wordt een gedeelte van 
de Vaart ook in de attracties mee-
genomen. Daarnaast willen we tij-
dens de feestweek de hele Vaart in 
de feestweekactiviteiten betrekken. 
Als de gemeente met de voorstellen 
akkoord gaat (de beslissing valt op 
maandag 22 januari) dan onstaat er 
een terrein met potentieel. En is er 
weer toekomst voor de feestweek.

Gemeente u bent aan zet!! 

Jolle Kronenburg
voorzitter a.i. PBB



Doktersechtpaar Hazenberg neemt na 25 jaar 
afscheid van het werk èn van Buitenpost

Buitenposters

Jan: “Ik kom uit Grou, daar ben ik 
geboren in 1944. Grou is een schit-
terende plaats en ik heb er een 
prachtige jeugd gehad. Meteen uit 
school ging de overall aan en 
daar ging ik met mijn vriendjes: 
op de fiets, schep mee, de lande-
rijen in. We bouwden hutten, groe-
ven gangen, zochten eieren, zaten 
in het riet. Soms hadden we een 
bootje, vol vuur roeiden we naar de 
spannendste plekken. We deden de 
gevaarlijkste dingen. Als er ijs was, 
waren we niet te houden: skotsje 
rinnen deden we.” Mary: “Hij kwam 
altijd kletsnat thuis.” Jan: “En voet-
ballen: prachtig!  In mijn jeugd was 
ik haantje de voorste. Er waren jon-
gens die een zeilboot hadden, die 
gingen zeilen. Ik moest thuisblijven, 
want wij hadden geen boot. In deze 
periode heb ik geleerd zelfstandig 
te zijn, zelf iets te regelen.”
Mary: “Ik kom uit Mantgum. Mijn 
vader was daar timmerman-aanne-
mer. Ik vond Mantgum een prachtig 
dorp. Alleen vond ik de wereld daar 
wel heel wijd en ver: je kon vanuit 
Mantgum Amerika zien liggen, dacht 
ik. Later heb ik tegen Jan gezegd: 
‘ik wil niet boven de lijn Groningen - 
Leeuwarden wonen’. Dat is dus ook 
niet gebeurd.”

vakken beter te leren. Ik werd met 
goede cijfers toegelaten in de vierde 
klas van de HBS in Leeuwarden. 
Dat viel niet mee voor mij: de 
jongens uit mijn klas waren veel 
verder in hun ontwikkeling dan ik 
- echte stadsjongens. Zij gingen in 
de pauze naar de Hema en hadden 
geld om daar van alles te kopen. 
Ik had alleen geld bij me voor een 
beker melk in de kantine, meer 
niet.”

Studeren ’net foar ús slag 
folk’
“In die periode brak ik tijdens het 
voetballen mijn pols en ik moest 
naar het ziekenhuis. Daar kwam 
een man in een witte jas op mij af 
en in een paar tellen had hij mijn 
pols weer op zijn plaats. Ik was 
diep onder de indruk en ik dacht: 
dat wil ik ook kunnen! Ik wil dokter 
worden!
 Mijn vader was een aardige man, 
hij was bescheiden. Hij schaamde 
zich te moeten zeggen dat ik wilde 
studeren, dat deden alleen de zoon-
tjes van de directeur. Soms hield 
hij de boot af: ‘dat is net foar ús 
slag folk. Hwat soenen de minsken 
wol net sizze?’ Mijn moeder was 

was smoorverliefd op hem en hij op 
mij. Toen wij op de HBS in Sneek 
een schoolfuif hadden, heb ik hem 
gevraagd. De studentenfeesten in 
Groningen vond ik prachtig, het was 
een heerlijke tijd.”
Jan: “Ik woonde met zes andere 
jongens aan het Schuitendiep, bij 
‘tante Tijs’, een oude vrouw. ‘s Mor-
gens kwam je het huis niet uit 
voordat je een kopje thee bij haar 
gedronken had. En als Mary kwam, 
moest ze eerst naar tante Tijs. Later 
hebben we gekozen voor de Coen-
dersflat; dat was de eerste studen-
tenflat. Wat hebben we daar veel 
gelachen en plezier gemaakt. We 
deden alles samen op de verdie-
ping: samen de stad in, samen naar 
de kermis, samen naar de kroeg, 
feestvieren. Mary kwam vaak op 
een avondretourtje vanuit Leeuwar-
den, waar ze werkte en in de week-
enden sliep ze zogenaamd op de 
kamer van de buurman. Zo moest 
je in die tijd het fatsoen ophouden.”

Vette jaren in Deventer
“In de tijd voor het doctoraalexamen 
heeft Mary mij erdoor gesleept. Ik 
moest zoveel leren, dat ik dacht: 
hier kom ik nooit doorheen. Maar 
Mary belde mij dagelijks op, we 
schreven elkaar brieven  en soms 
stond ze onverwachts bij mij op de 
stoep. Zo haalde ik toch de eind-
streep.
Mijn co-schappen liep ik in Deven-
ter. Dat was een geweldig goede 
opleiding. Ik mocht al vrij snel 
iemand vervangen  en zo kreeg 
ik een grote verantwoordelijkheid 
en heel veel goede begeleiding. 
Mary en ik trouwden en  we kregen 
een mooi flatje in Deventer. Alles 
lukte! We vlogen door de twee jaren 
Deventer heen. De vrienden die we 
daar kregen, zijn nog steeds onze 
beste vrienden.
Vanuit Deventer kon ik de diensttijd 
vervullen. In de vakanties had ik 
al een paar maanden in het zand 
gekropen en geëxerceerd en ik kon 
zo als arts in dienst.  Ik moest door 
de provincie rijden en controleren 
of dienstplichtigen terecht vrijstel-
ling kregen. Ik hield tijd over en kon 
ook nog lesgeven aan fysiothera-
peuten. Dat werd geaccepteerd en 
wij hadden een vorstelijk inkomen!”

Kwart eeuw Buitenpost
Daarna zijn we gaan waarnemen 
en via zo’n waarneming kregen we 
een praktijk in Den Ham in Overijs-
sel. In die tijd belde een studiege-
noot die ons erop attendeerde dat 
de praktijk van dokter Van Helden 
in Buitenpost vrij kwam. Op 27 
april 1975 maakten we de afspra-
ken voor de aankoop van zijn prak-
tijk en op 1 juli ‘75 zijn we eraan 

begonnen. Aan de Barrage huurden  
we twee huizen; Mary’s vader ver-
bouwde het ene tot praktijkruimte. 
De praktijk was klein, kleiner dan 
we gedacht hadden. Elke patiënt 
was van harte welkom! Ik kon het 
op mijn slofjes af. We hadden alle 
tijd om de praktijk in te richten zoals 
we het graag wilden. Het liep goed, 
heel goed zelfs.
We bouwden een groot huis en op 
20 november 1978 trokken we erin. 
Nog geen maand later kwam de 
kwestie met de apotheek om de 
hoek kijken. Onze plannen gingen 
uit van een praktijk met een eigen 
apotheek. De apotheek-affaire heeft 
vijf jaar geduurd en wij verloren. Het 
betekende een financiële ramp die 
we amper overleefden.

Dokter zonder poespas
We hebben het werk hier altijd 
prachtig gevonden. We hebben hier 
een heel fijne tijd gehad. De mensen 
hier zijn direct en ze gaan recht door 
zee: geen praatjes, geen poespas, 
geen blad voor de mond. Soms 
vloekt een enkeling je stijf, maar 
dan staat hij de volgende dag met 
een fles Beerenburg op de stoep. 
Recht voor z’n raap - zo ben ik 
zelf ook. Toch is er het een en 
ander veranderd. De patiënten van 
nu zijn mondiger. Sommigen komen 
met een pak papier onder de arm 
binnen: informatie van het internet. 
Zij hebben zelf al uitgezocht wat 
voor ziekte ze hebben.....
Zelf ben ik een man zonder veel 
poespas. Ik ga het liefst zo een-
voudig mogelijk door het leven  en 
ik treed niet op de voorgrond. Ik 
krijg de kriebels als ik het woord 
moet voeren en recepties met dure 
mensen liggen me niet. Eigenlijk 
ben ik altijd een plattelandsjongen 
gebleven.”
Mary: “Je kunt mij overal heenstu-
ren. Ik ga zo naar een receptie en 
daar red ik me wel. Ik ben Jans 
steun als we naar een receptie 
moeten.”

Twee onmisbare vrouwen
Jan: “Mary is in de organisatie altijd 

mijn steun en toeverlaat geweest. 
Jij bent nog echt iemand van de 
oude stempel, Mary. Een moderne 
vrouw wil buiten de deur werken, 
maar jij bent altijd bij mij gebleven. 
Jij hebt alles en alles gedaan! En 
mijn andere steun is Froukje! Frou-
kje Hoof kwam bij ons toen ze bijna 
16 jaar was. Ze is nog steeds bij 
ons! Ze hoort bij de inventaris. Ze 
weet alles.”
Mary: “Froukje en ik werken per-
fect samen. We zijn helemaal op 
elkaar afgestemd; we leggen alles 
op hetzelfde plekje neer en kunnen 
zo alles van elkaar vinden. In de 
loop der jaren groeide de praktijk 
naar 3300 patiënten. Toen kreeg 
Jan trammelant met zijn hart. We 
zeiden: ‘Ho, nu gaat het fout, we 
nemen geen nieuwe patiënten meer 
aan. We zakten naar 2700 patiën-
ten. Vorig jaar kreeg ik last van mijn 
hart. Ik ben twee keer gedotterd. 
Toen hebben we ons afgevraagd: 
wat doen we nu? Volgens de finan-
ciële adviseurs is het beter om nu 
niet meer door te gaan. We hebben 
mazzel dat dit kan. We hebben altijd 
zuinig geleefd en  daar profiteren 
we nu van.”

Bevallingen favoriete bezig-
heid
“We verhuizen naar Assen omdat we 
daar kunnen bouwen. We bouwen 
alles gelijkvloers, op de toekomst! 
We gaan in Assen een nieuwe start 
maken als Jan en Mary, gewone 
mensen, het etiket eraf. We wonen 
daar precies tussen onze kinderen 
in. Assen is een mooie uitvalbasis 
om te fietsen, er is een schouwburg, 
openbaar vervoer, alle voorzienin-
gen. Tot nu toe konden we pas de 
krant van maandag in het weekend 
lezen, dat wordt nu anders. En we 
gaan reizen en met de caravan op 
stap, we hebben zin om onze soci-
ale contacten te onderhouden.”
Jan: “Ondanks alle drukte heb ik 
geen spijt van mijn beslissing dokter 
te worden. Ik zou het accuut weer 
doen! Het is een schitterend vak. Het 
allermooiste vond ik altijd de beval-
lingen. Een bevalling is vreugde!”
Mary: “Hoe meer bevallingen,  hoe 
liever Jan het heeft. Hij heeft 
maar liefst zevenhonderd bevallin-
gen gedaan!”

Jan Hazenberg begon als huisarts in het Overijsselse Den Ham. Op 1 juli 
1975 kwam hij naar Buitenpost, waar hij de praktijk van dokter Van Helden 
overnam. Zijn vrouw Mary heeft al die jaren meegeholpen; het organisator-
ische  gedeelte van de praktijk viel onder haar verantwoordelijkheid, het 
medische deel onder die van haar man Jan. Zij kregen samen twee kin-
deren. Per 1 januari heeft het echtpaar Hazenberg de praktijk overgedra-
gen aan Frans van der Steen. 

Geen vetpot
Jan: “Mijn vader werkte op kantoor 
bij Halbertsma Hout. Hij was vaak 
ziek: bijna drie jaar van de oorlog 
heeft mijn vader in bed gelegen. Hij 
kon nooit mee naar het voetbal. Wij 
waren niet rijk. Ik zie mij nog voor 
een etalage staan. Daar zag ik een 
zaag, zo eentje met een paar dingen 
erop en eraan. Ik vond hem zo mooi, 
ik was er niet bij weg te slaan. Maar 
ik was nog niet jarig en het was 
nog geen Sint Pieter. Ik moest hem 
zelf verdienen, dus ging ik naar Hal-
bertsma. Alle vakanties heb ik daar 
gewerkt; alles wat ze me leerden, 
kon ik. Ik ben erg handig, ik kan 
alles maken. Hier komen ook bijna 
nooit mensen over de vloer om iets 
te repareren.”

Plattelandsjongen in de 
stad
“Ik ging naar de MULO - immers, 
een jongen met een vader die op 
kantoor werkte, ging niet buiten Grou 
op school. Ik haalde hoge cijfers en 
onder druk van de leraren zorgde 
mijn moeder ervoor dat ik in de 
vakantie bijles kreeg om de exacte 

juist trots. Dus ging het door, mijn 
vader moest het onderspit delven. 
Een studietoelage bedroeg in 1962 
ƒ 3.000,-. ‘Dat heb je niet allemaal 
nodig’, zei mijn vader. Dus vroegen 
we ƒ 2.600,- aan, want schulden 
maken deed je niet. Met kunst 
en vliegwerk kon ik ervan rondko-
men.”

Rampzalige start
“Het eerste studiejaar was vreselijk. 
De omschakeling was veel te groot. 
Die stadsmensen, daar voelde ik 
me onzeker bij. Ik werd ontgroend 
en mijn patron ging tot het uiterste; 
telkens als hij zag dat ik weer een 
beetje uitgerust was, gaf hij me 
nieuwe opdrachten. Het was ver-
schrikkelijk, maar ik bleef er vrolijk 
onder. Ieder weekend ging ik naar 
huis. Het eerste jaar zakte ik en 
in het tweede jaar, toen ik alles 
opnieuw deed, dreigde het weer 
fout te gaan. Ik kreeg drie maan-
den de tijd om alle tentamens in te 
halen en in die tijd kreeg ik geen 
studietoelage. De directeur van Hal-
bertsma, de heer Hofmeester, riep 
mij bij zich op zijn kantoor. ‘En nu 
ga je aan het werk’, zei hij.’’s Mor-
gens om negen uur ben je hier op 
kantoor, tot twaalf uur en ’s mid-
dags van een tot vier. Hier heb je 
ƒ 750,- Die moet je me later terug-
betalen’.  Ik deed het. Ik haalde 
alle tentamens met goede cijfers. 
En sindsdien ben ik nooit meer voor 
iets gezakt. Af en toe kwam de heer 
Hofmeester naar Groningen en dan 
dronken we samen een borrel in 
Helvetia. Ik bezocht hem ook wel 
eens in Grou. De eerste maanlan-
ding heb ik samen met hem op 
tv gezien. Daar hebben we cham-
pagne op gedronken.”  

Thee bij tante Tijs
Mary: “Toen je in je tweede jaar zat 
kwam je met een studievriend naar 
de toneelvoorstelling in Mantgum. 
Ik was daar ook. Jan was een lange 
donkere jongen met mooie bruine 
ogen. Na de voorstelling gingen we 
met een aantal vrienden naar ons 
huis. Jan liep mij overal achterna. Ik 



Spuiters te Buitenpost

Wie spuit het meest
te weinig wie water vreest

grote branden komen te kort
spuiten is geen droge sport

De hoofden bij elkaar
en spelen op de brainstorm snaar

de ambtenaren en de brandweerman
kwamen met een sterk beleidsplan

Extra training in de praktijk
stellen het nieuwe beleid in het gelijk

snel en efficient werken
zal de veiligheid van een ieder versterken

Bluswatervoorzieningen zijn beperkt
daarom wordt er met een beleidsplan gewerkt
meer brandkranen en andere waterbronnen

plus toenemende professionaliteit hebben dan van het vuur gewonnen
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9285 ZV  Buitenpost

Spreekuur PBB:
Elke derde woensdag van de maand, tussen 19.00 en 20.00 uur, in de 
Openbare Bibliotheek in de Kerkstraat.
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Verkoop strijkers goed 
Voor tien uur werkstraf
Vuurwerkoverlast. Net als Sinterklaas, de kerstboom en oliebollen, 
hoort het bij de decembermaand. Meestal is het de jeugd die zich 
schuldig maakt aan vuurwerkovertredingen. Jongeren die hiervoor 
gepakt zijn, worden aangemeld bij het bureau HALT. De straffen liegen 
er niet om: als je tussen de 16 en 18 jaar bent en betrapt bij de verkoop 
van strijkers, kun je rekenen op tien uur werkstraf.
 
Het HALT-bureau Friesland, dat in Leeuwarden is gevestigd, krijgt haar 
'klanten' het hele jaar door aangeleverd door de politie. In december komen 
daar dan de vuurwerkovertreders ook nog bij. In de praktijk gaat het vooral 
om jongens. "Meisjes zien we hiervoor eigenlijk niet", vertelt HALT-
medewerker Cootje den Baas. "Vuurwerk leeft bij meiden blijkbaar niet zo." 
Onder vuurwerkovertreding wordt onder andere verstaan: te vroeg vuur-
werk afsteken, in het bezit zijn van illegaal knalgoed, of het verkopen van 
vuurwerk. Hoewel het allemaal verboden is, variëren de straffen per 
overtreding.

Wie niet horen wil…
Bij het HALT-bureau wordt de strafmaat bepaald aan de hand van een lijstje. 
"Iemand van zestien die honderd strijkers op zak heeft, krijgt bijvoorbeeld 
een werkstraf van vier uren", leest Cootje den Baas voor. "De zwaarste straf 
staat op verkopen van strijkers", gaat ze verder. "Iemand tussen de 16 en 18 
jaar krijgt hiervoor een werkstraf van tien uren." De straf bestaat of uit het 
maken van een werkstuk of dat de jongere bij de gemeente aan het werk 
wordt gezet. "Ze moeten dan bijvoorbeeld opruimen, of de plantsoenen 
bijhouden", vertelt Den Baas. "Het mag geen zwaar werk zijn, maar ze 
moeten het natuurlijk wel voelen."

Vuurwerkovertreding: andere regels
Wie voor een overtreding bij het HALT-bureau terechtkomt, hoeft nog niet 
bang te zijn voor een strafblad. Natuurlijk is het niet zo dat delinquenten 
onbeperkt de kans krijgen om met een alternatieve straf hun fout recht te 
buigen. "Jongeren komen twee keer bij een HALT-bureau, daarna volgt een 
normale rechtsvervolging", aldus Den Baas. Voor vuurwerkovertredingen 
geldt deze regel niet. "Voor dit soort overtreders hanteren we soepeler 
regels", vertelt de HALT-medewerker.  Het is echter wel zo, dat jongeren bij 
een herhaalbezoek aan het HALT-bureau automatisch een zwaardere straf 
krijgen. "We bewaren alle namen in de computer", waarschuwt Cootje den 
Baas. "Recidieven krijgen meteen vier uur extra."

Afschrikwekkende lessen
Onder het motto 'voorkomen is beter dan genezen', geeft het HALT-bureau 
momenteel op verschillende scholen voorlichting. In die lessen wordt 
bijvoorbeeld uitgelegd wat het verschil is tussen legaal en illegaal vuurwerk 
en waarom dit illegale vuurwerk zo gevaarlijk is. Lefgozertjes die in eerste 
instantie stoer praat hebben, zingen al snel een toontje lager als de video 
wordt gestart. "Onze video voor het middelbaar onderwijs bevat een aantal 
akelige beelden", vertelt Den Baas. "Daar schrikken die baasjes van zestien 
vaak wel van."  Het HALT-bureau hoopt dat praktijkverhalen samen met 
beelden van afschrikwekkende verwondingen de scholieren voldoende 
waarschuwt. Cootje den Baas beseft echter dat er altijd jongeren zijn die 
denken dat een ongeluk hen niet zal overkomen. "Er zitten jammer genoeg 
altijd een paar bij die toch weer met vuurwerk gaan experimenteren.”

Voor dieren hoeft 
Vuurwerk niet zo nodig
Het is 31 december, twee minuten voor middernacht. Met mijn gezinsleden 
kijk ik gespannen naar de klok. Nu nog maar anderhalve minuut en dan 
kunnen we los met het vuurwerk! Af en toe klinkt er al een enorme knal in 
onze straat. Onze huisdieren begrijpen niets van al die opwinding. De hond 
staart diep ongelukkig over zijn voorpoten de huiskamer in. Hij kruipt bij elke 
knal ineen, knippert bij iedere lichtflits met zijn ogen en huivert als er een 
vuurpijl jankend voorbij vliegt. Onze twee katten hebben zich de hele avond 
al niet laten zien. Ze zijn weggekropen onder het dressoir, waar ze zich veilig 
wanen voor het vuurwerkgeweld. Nee, voor hen hoeft al dat geknal met Oud 
en Nieuw niet….

Rotjes, strijkers, vuurpijlen, Bengaals vuur en sterretjes. Traditioneel luiden 
we het oudejaar met veel vuurwerk uit. Helaas vallen daarbij ieder jaar 
slachtoffers. Niet alleen onder mensen, maar ook onder dieren. "Veel 
honden en katten zijn bang voor vuurwerk", vertelt Froukje Bekkema, 
assistent in de dierenartspraktijk Kollum-Buitenpost. "De dieren kunnen 
zelfs zo schrikken van knallen dat ze in paniek de straat oprennen. De kans 
is dan groot dat ze ergens tegenaan lopen, aangereden worden of geraakt 
worden door een vuurpijl." Bekkema geeft huisdierbezitters dan ook de 
volgende tips: 
�Laat de hond uitsluitend aangelijnd uit. Op 31 december kunt u de hond het 

beste 's avonds voor 22.00 uur uitlaten.
�Houd uw kat in huis. Belangrijk: zorg ervoor dat alle ramen en deuren 

gesloten zijn!
�Doe een kokertje of naamplaatje met adres aan de halsband van uw hond 

of kat.
�Als u vuurwerk afsteekt, doe dit dan alleen tijdens de jaarwisseling, dus 

even na middernacht.
�Zorg ervoor dat er tijdens het afsteken van het vuurwerk ten minste een 

persoon bij de dieren blijft.
�Als uw dier erg bang is voor vuurwerk, kunt u het kalmeringstabletjes 

geven. Deze zijn verkrijgbaar bij de dierenarts.
�Gedraag u zo normaal mogelijk als er vuurwerk wordt afgestoken. Zo laat u 

uw dier zien dat er niets is om bang voor te zijn.
�Steek nooit vuurwerk af in de nabijheid van dieren. Ook dieren in een 

weiland kunnen schrikken en zich in hun angst verwonden of 
ongelukken veroorzaken.

Mocht u verder nog vragen hebben, dan kunt u altijd bellen met de 
dierenartspraktijk, 0511-451449.

HALT voorkomt strafblad

Om te voorkomen dat jongeren 
meteen een strafblad krijgen als ze 
een keer de fout ingaan, zijn de 
bureaus HALT in het leven geroe-
pen. HALT staat voor Het ALTer-
natief. Deze bureaus bieden jong-
eren een a l te rna t ie f  voor  
vervolging en eventueel veroor-
deling. De straf bestaat uit het 
vergoeden van de schade, met 
daarnaast een werkstraf. Als de 
jongere zich heeft gehouden aan 
de afspraken met het HALT-
bureau, kan hij of zij weer met een 
schone lei beginnen. Wilt u meer 
weten over HALT, dan kunt u 
bellen met het HALT-bureau 
Friesland,  058-2333800.

Vuurwerkveilig: kwestie
van goede keuzes

Nieuw cultureel 
initiatief in 
Buitenpost !

Al enige tijd zijn drie 
inwoners van Buitenpost actie 
bezig met het initiatief  om een cul-
turele commissie voor Buitenpost 
op te richten. Deze commissie 
heeft de bedoeling zou zich in 
kunnen gaan  zetten voor het 
strevenr om in de maanden van 
september tot en met april een 
aantal culturele activiteiten tot 
stand te brengen. Dit  als aan-
vulling op het al bestaande 
culturele aanbod in Buitenpost. 
Gedacht wordt aan bijvoorbeeld 
een muziekmiddag in de kerk, of 
Rients Gratema in The Point. 
Graag zou de commissie ook 
speciale middagen voor kinderen 
op het programma zetten. 

Op dit moment is de 
commissie eigenlijk nog onder-
bemand. Wij denken dat deze 
groep termijn uitgebreid zou 
moeten worden naar ongeveer 
zeven personen.Wie doet mee?! 
Voor informatie over deelname 
kunt u contact opnemen met 
Sabina van Dijk, bestuurslid van 
Plaatselijk Belang Buitenpost, 
telefoonnummer 0511-543565.

Dinsdagavond 12 decem-
ber heeft de nieuw samengestelde 
feestweek-commissie van Buiten-
post  in het Koartling zijn eerste 
vergadering gehad. Deze verga-
dering was onder leiding van  Jolle 
Kronenburg van Plaatselijk Belang 
Buitenpost. Het bleek  een  posi-
tieve en productieve vergadering. 
Het blijkt dat een een groepje 
enthousiaste mensen bereid is om 
hett voortouw te nemen bij de 
organisatie en is van plan er stevig 
de schouders  onder te zetten om   
u weer een klinkende feestweek u 
aan te kunnen bieden.

De commissie bestaat uit 
nu uit elf personen te weten: Dhr. T. 

Hoekstra, Mevr. R. Woudstra, Dhr. 
S. van der Veen, Dhr. A. de Jong 
(Kollumer Courant, motortoertocht), 
Dhr. E. Hoving, Mevr. J. Bok (Buvo), 
Mevr. B. Veenstra, Mevr. S. van Dijk 
(Secretariaat en Plaatselijk Belang), 
Dhr. A. P. Idema (Paardensport), 
Dhr. J. Kommerie (Ringrijden), Dhr. 
van der Meulen (Penningmeester). 
Wij kunnen het natuurlijk niet alleen! 
Daarvoor is uw hulp nodig! Wij 
vragen u als Buitenposters dan ook 
met ons mee te denken! Ideeën en 
opmerkingen kunt u altijd kwijt in de 
brievenbus van de Binnenste Buiten 
ter attentie van Sabina van Dijk. U 
kunt haar natuurlijk ook even bellen 
op telefoonnummer 543565.

Vanaf nu zullen wij u 
iedere maand op de hoogte 
proberen te houden via de Binnen-
ste Buiten. Zo kan iedereen op tijd 
aan de weet komen welke activi-
teiten gepland staan. Wij kunnen u 
nu alvast vertellen dat de lichtroute 
hoog op de lijst staat. Ook het 
vuurwerk staat weer op ons ver-
langlijstje en wie weet  gaan we 
zelfs met zijn allen Bunjee-jumpen. 
Zeker is dat ook de ouderen en 
kinderen een plek in deze feest-
week zullen krijgen.

Buitenposters kom op 
en laten we proberen er weer een 
onvergetelijke Feestweek van te 
maken!

Eerste vergadering feestweek-commissie 
Buitenpost

Het assortiment is ook dit jaar 
weer enorm. Zelfs al gaf het einde 
van het millennium vorig jaar  
een reden  extra voor een oog-
verblindende  en oorverdoven-
de oudejaarsavond. Dit jaar lijkt 
er niet voor onder te gaan doen.

Door middel van publiciteitscam-
pagnes wordt er steeds prik-
kelender op de risico’s van het 
vuurwerk gewezen. De overheid 
gaat  steeds alerter te werk in  de 
bestrijding van de overlast en  de 
verkoop van illegaal en gevaarlijk 
vuurwerk. Toch is hoeft voor het 
feestelijk uitluiden van het jaar door 
vuurwerk geen aanpassing van de 
verzekering noodzakelijk te zijn. 
Met een keuze voor kwaliteits-
vuurwerk, het gebruik van de juiste 
middelen om het af  te steken en 
goede voorlichting is er heel veel 
aan preventie te doen. Bovendien 
maken diverse overheidsmaat-
regelen en het verantwoorde-
lijksbesef van de verkoper ook 
duidelijk verschil.

Veiligheid voorop
Aan het woord is Sicco Brouwer van 
V&B sport die sinds december 1998 
in Buitenpost vuurwerk verkoopt. 
Op dat moment waren geen andere 
middenstanders hierin meer actief 
en was het een goed moment om 

de verkoop toch in ons dorp te 
houden. Aan het besluit zaten wel 
diverse consequenties vast. Net als 
elke andere legale verkoper ont-
stond de verplichting om het 
vuurwerk op een veilige plek op te 
slaan en te verhandelen. Dit leidde 
tot de inbouw van een bunker en 
verschillende brandwerende voor-
zieningen in de werkplaats. De 
goede handel geeft nu zelfs tot de 
aanleg van een sprinklerinstallatie 
aanleiding.

Voorverkoop
Veel vuurwerk wordt  in de voor-
verkoop verkocht. Naar een eigen 
schatting al bijna de helft van de 
omzet daarin. Op 28, 29 en 30 
december vindt de feitelijke verkoop 
plaats. Goed contact met de klanten 
is heel belangrijk. Niet alleen met 
mensen van boven de twintig jaar 
die overwegend voor het mooiere 
werk kiezen. Maar ook met  de 
jongere klant van boven de 16 die 
meer experimenteel ingesteld is en 
zich toelegt op de meest effectvolle 
knal. De grote keus op het gebied 
van het grondvuurwerk en  vuur-
pijlen wordt steeds meer verge-
makkelijkt  door in de fabriek samen-
gestelde pakketten. Het aanbod 
wordt gecompleteerd door specifiek 
voor de jongste jeugd gemaakte  
veilige en onschadelijke attributen. 

Ondertussen gaan de voorberei-
dingen voor de snel naderende 
feestdagen door. Een gecompu-
teriseerd verkoopsysteem moet een 
vlotte verkoop bevorderen tijdens de 
hectische slotdagen van het jaar.  
Maar temidden van alle kleurige 
verpakkingen superlatieve be-
namingen overwegen we toch nog 
even de charme van de ouderwetse 
carbidbus. Dat knalde toch ook 
mooi.



Beheer: Arjen Heidbuurt 
Jongerenwerker: Koen van der Linden
Cursuswerk: Lidy Plantenga 0511 543189
Jongerenwerk: Nynke Gerritsen  0511 541323
Kinderwerk: Johan Kootstra 0511 541322

De popbunker

 We zijn nooit erg aardig over ons 
eigen dorp. Hoe vaak ik wel niet hoor ver-
zuchten: “Ja, maar dat kan niet in Buitenpost, 
dat vinden mensen veel te apart; in Kollum of 
Surhuisterveen, dat is wat anders, maar hier 
in Buitenpost...” En zo praten we elkaar aan 
dat we een niets voorstellen en daarbij ver-
geten we te kijken naar die dingen waar we 
wel bijzonder in zijn.
 Wat dacht u bijvoorbeeld van de 
popbunker in ‘t Koartling? De popbunker is 
een ruimte waar je als jonge muzikant met je 
band ongestoord en naar hartelust kunt oefe-
nen zonder dat je daar problemen door krijgt. 
De ruimte is goed geïsoleerd, een passant 
op de straat voor it Koartling zal nauwelijks 
iets horen ondanks het feit dat er niet op de 
decibellen wordt bezuinigd. Je kunt je volle-
dig uitleven, een echte bunker dus; muziek-
hol en werkplaats voor enthousiaste musici. 

 De bunker is niet gratis, je moet de 
ruimte huren. Voor een tientje of vier mag je 
vier keer in de maand je gang gaan. Ben je 
jonger dan 18 jaar dan gebruiken we een spe-
ciaal tarief. Er staat  een drumstel en diverse 
andere benodigdheden. Dankzij de huurop-
brengsten kunnen reparaties worden betaald 
en nieuwe onderdelen worden gekocht.
 Er spelen allerlei soorten bandjes: 
punk, hard rock, metal, stone en nog veel 
meer smaken. Sommigen zijn echt goed en 
hebben serieuze optredens. Enkelen hebben 
grote regionale bekendheid gekregen en prij-
zen in de muziekwereld gewonnen.
 Hartstikke mooi toch, zo’n oefen-
ruimte! En dan voorziet het ook nog in zijn 
eigen onderhoud, dat is toch geweldig? Dit 
hebben ze niet in Surhuisterveen of Kollum. 
Wij wel, in Buitenpost.

Nynke Gerritsen,
bestuurslid Jongerenwerk en voorzitter

Jongerensoos it Koartling
After School soos!
 Elke vrijdagmiddag is de jeugdsoos open van 14.30 uur 
tot 17.00 uur, voor alle jongeren vanaf 12 jaar. De koffie staat 
klaar, de vrijwilligsters staan er klaar voor!!! Maar…. er komt 
niemand.Nu denk je natuurlijk:  Wat moet ik daar dan!! In de huis-
kamer zit een groepje jongeren magic te spelen. Heb je altijd al 
magic willen spelen maar had je geen tegenstanders, kom langs 
en speel mee. Dan kom je via de tussendeur in de jeugdsoos. Met 
de muziek op de achtergrond kun je samen met je vrienden en 
vriendinnen onder het genot van een bakje koffie of thee plan-
nen maken voor het weekend, je kunt tafelvoetballen, kaarten of 
gewoon lekker onder uitzakken in de bank.
 Kom eens langs in de jeugdsoos want deze is er voor 
jullie. En je kunt beter in de jeugdsoos zitten dan buiten staan te 
kleumen in de regen.

12 tot 14 jaar en denk je vaak: er is niks voor ons te doen!
 Als je het hier mee eens bent lees dan verder. Ik ben jon-
gerenwerker in Buitenpost en hoor vaak dat er niks voor jullie te 
doen is. Dit is niet goed en daar moet wat aan worden gedaan. 
Maar wat willen jullie? Daarom heb ik het volgende bedacht: heb 
je een leuk idee kom eens langs op vrijdagmiddag of vrijdag-
avond dan kijken we wat er mogelijk is.

OPENINGSTIJDEN JEUGDSOOS
Maandagavond 19.30-22.00 uur Hardline soos
Woensdagavond 19.30-22.00 uur  Soos
Donderdagavond 19.30-22.00 uur Soos
Vrijdagmiddag  14.30-17.00 uur After School soos en magic club
Vrijdagavond 19.30-23.00 uur Discotheek it Koartling (14 t/m 21 jaar) 

Mijn motto is: Niets te doen? Bel Koen!
Koen van der Linden, jeugdwerker ‘t Achtkant
tel. 0512 368501

Volgende 
knutselclub
start in maart
De eerste ronde van de 
knutselclub is nog in volle 
gang maar de voorbereidin-
gen voor een tweede zijn 
al bijna rond. Voor de vol-
gende 7 knutselclubmid-
dagen is er opnieuw een 
‘abonnement’ voor de vaste 
gasten. 

Verschil met de eerste keren is dat 
er nu een aantal dubbele midda-
gen gepland zijn. Op deze manier 
kan er op de middagen aan iets 
groters gewerkt worden wat niet in 
één middag te maken valt. Binnen-
kort krijgt u via de scholen opnieuw 
een folder met meer details.
Het programma ziet er als volgt uit:

7 maart: Brooddeeg
Maak een sprookjesfiguur of een 
dier van deeg brooddeeg.
21 maart: afmaken 
4 april: Vrolijk vogelhuisje
Een nestkastje voor een complete 
vogelfamilie van hout.
18 april: afmaken
2 mei: Willy de Windhaan
16 mei: afmaken
30 mei: klei-figuren

De kosten zijn voor een abonne-
ment op alle 7 keren f 12,50. De 
kosten voor deelname per keer zijn 
f 2,50

Buitenpost: rockdorp van het noorden
Het heeft aan de rucht-
baarheid van de gebrui-
kers van de popbunker 
nooit gelegen. Toch weten 
maar weinigen dat Buiten-
post in de kringen van 
de rockmuziek de boven-
staande bijnaam heeft ver-
worven. Daarom een blik 
in één van de plekken 
die daaraan bijgedragen 
heeft: de popbunker van it 
Koartling.

De geschiedenis begint in de jaren 
tachtig. Een schoolverlatersproject 
in dit onrustige decennium van 
jeugdwerkloosheid en ‘probleem-
jeugd’ geeft aanleiding tot de bouw 
van een muziekplek voor jon-

geren. Jeugidgen die buiten het 
gangbare muziekcircuit bezig willen 
zijn met muziek en die hiervoor 
een geschikte plek nodig hebben 
kunnen  in dit stuk Koartling, die 
snel bekend staat onder de naam 
‘de popbunker’, terecht. Punk, rock, 
harde rock en nog hardere rock 
krijgt hier de vrije ruimte. In eerste 
instantie is de aankleding geïmpro-
viseerd en is de geluidsisolatie dan 
ook nog niet optimaal. Met de bouw 
van de nieuwe jeugdsoos in 1998 
krijgt de popbunker een  volwaar-
dige inrichting. 

Een steengoeie rockruimte
De muren zijn dik bekleed met zacht 
geluidsabsorberend materiaal, de 
vloer en het plafond zijn ook hoor-
baar aangepast. Met de dubbele 
deur dicht valt het een bezoeker 
van it Koartling bijna niet op dat er 

anderen in het gebouw stevig muzi-
kaal bezig zijn. Met een oppervlak 
van ruim 24 vierkante meter biedt 
het ook aan grotere bands volop 
ruimte.

Bekende gasten
Aan gebruikers heeft het deze plek 
nooit ontbroken. In periodes van 
topgebruik is de bunker in de late 
middagen en weekends bijna onaf-
gebroken in gebruik. Aan muziek-
talent was ook geen gebrek. Velen 
kunnen zich de naam van de 
fun-punkgroep ‘Strawelte’ herinne-
ren die eind jaren tachtig op regio-
naal niveau behoorlijke bekendheid 
kreeg. Fellaz Vision, een andere 
klant, won kort geleden de Kleine 

Prijs van Sneek. Aanleiding voor 
schrijvers in de bekende rock-
bladen de Buitenpost de boven-
staande eretitel mee te geven.

Met anderen
De aanwezigheid van een muziek-
school in Buitenpost en muziek-
winkeleigenaar Kllaas Akkermans 
hebben ongetwijfeld bijgedragen 
aan de bloei van de bunkerac-
tiviteiten. De uitvoering van de 
PIM-concerten waar bandjes voor 
de eerste keer voet ‘op de plan-
ken’ kunnen zetten in it Koartling 
vormen daarnaast aanvulling op 
een actief muziekleven. De pop-
bunker laat vast weer van zich 
horen!

Ook dit jaar is Buitenpost weer een 
kinderraad rijker. In samenwerking 
met de basisscholen, SCW It Koar-
tling en Stichting Het Achtkant is de 
raad opnieuw samengesteld uit:   
Maarten Heidena en Meent Lytse 
van De Mienskip. Anne Veenstra, 
Herman Pilat en Janny Hoekstra 
van De Lichtbron en Eelke Krol en 
Marieke Visser van De Fontein.
Zij zijn de kinderraadsleden van 
Buitenpost in het seizoen 2000 - 
2001. Zeven man sterk en samen-
gesteld uit zowel nieuwe als oude 
leden.

Echte verkiezingen
De leden zijn gekozen door hun 
klas en/of schoolgenoten tijdens 
verkiezingen die op hun scholen 
zijn gehouden. Deze verkiezingen 
gingen samen met een rondrei-
zende tentoonstelling over de kin-
derraad van het vorige seizoen. 
Dit om de kinderen te laten zien 
wat een kinderraad nou precies 

inhoudt.

Ideeënstroom
De eerste bijeenkomst van de kin-
derraad vond plaats op 13 Decem-
ber 2000 in het Koartling. Nadat 
de leden met elkaar kennis hadden 
gemaakt en uitleg hadden gekre-
gen over hun taken als kinderraads-
leden begonnen de ideeën al los 
te komen. Een van de belangrijkste 
zaken vonden de raadsleden dat 
er dit jaar veel moest gebeuren. 
Niet denken maar doen was de 
eerste beslissing die genomen werd. 
Natuurlijk zullen de raadsleden goed 
nadenken over hun acties maar 
ze zullen dit jaar zeker de handen 
uit de mouwen gaan steken.  Nu, 
enkele weken later zijn alle ideeën 
omgevormd tot enkele hoofdthe-
ma’s Voorop staat Millieu. Bui-
tenpost moet schoner was de 
algemene mening. Want de blikjes 
en flesjes in de parken en de kauw-

gom op straat zijn een doorn in het 
oog. Dit zal dan ook stevig worden 
aangepakt. 

Kinderparticipatie
Het concept van de kinderbad is 
gebaseerd op participatie. Dit houdt 
in dat er activiteiten voor hun geor-
ganiseerd worden waardoor de kin-
deren invloed  of medezeggschap 
krijgen bij zaken die hen aangaan. 
Deze ‘zaken’ hebben vooral betrek-
king op de directe aspecten uit 
hun omgeving. Zo waren vorig jaar 
speelplaatsen en verkeersveiligheid 
twee aspecten waar de kinderraad 
mee aan de slag is gegaan. Dit jaar 
wordt het hoofdthema dus milieu 

Eva Oenema, project Kinderraad

Niet Denken Maar Doen

Kinderraad tweede jaar 

Ook it Koartling doet mee aan het jaar van de vrijwiligers. Veel 
activiteiten in it Koartling zijn afhankelijk van deze betrokken 
mensen. Binnenkort krijgt u daarom meer info hierover op 
deze pagina. Zie alvast voor informatie op de Internetpagina: 
www.vrijwilligerswerk.nl



Doe mee aan de ‘Himmeldei’ op 23 maart

Troep op de stoep...en verder
De aankondiging van de Natuur- 
en Milieuvereniging Achtkarspe-

len van haar jaarlijkse ‘him-
meldei’ was voor een van de 

medewerkers aanleiding eens 
met de camera in de aanslag 
rond te kijken. Er was geen 

speurwerk nodig om de nood-
zaak van de actiedag bevestigd 
te zien. In de volgende dorps-

krant geven wij meer informatie 
over  het verloop en de organisa-

tie van deze goede traditie.

Westkant van het dorp verandert van aangezicht

Bomenaanplant in ‘Egypte’
De werkzaamheden zijn al 
van start gegaan. Sloten 
worden verbreedt, overbo-
dig groen wordt verwij-
derd en de grond wordt 
bewerkt. Voorbereidingen 
voor een nieuwe aanpak 
in het beheer van cultuur-
grond. Binnenkort wordt  
de directe omgeving van 
Buitenpost ongeveer 25 
hectare nieuw houtbos 
rijker.

In het kader van de regionale ruilver-
kaveling Twijzel-Buitenpost is sinds 
enige tijd grond aan de oostkant van 
Buitenpost ter beschikking van de 
gemeente gekomen. In het kader 
van de zogenaamde ‘Bosaanplant 
in Regionaal-Lokaal Belang’ zal het 
gebied de bestemming ‘natuuront-
wikkelingsgebied’ krijgen. Hoewel 
de aanplant voor het grootste deel 
uit hakhout zal bestaan is toch ook 
aan een recreatieve  functie voor 
dit gebied weggelegd. Daarmee is 
deze ontwikkeling voor het bos-
arme noorden ongetwijfeld een aan-
winst.

Oorspronkelijk gebied
Hoewel de spoorverdubbeling en 
de daaraan gekoppelde aanleg van 
een tweede verharde weg naast 
de spoorbaan  een paar jaar terug 
Egypte en omgeving in aanblik heeft 
gewijzigd is dit landgebied in de 
directe omgeving van Buitenpost 
nog steeds uniek. De meeste grond 
in de wijde omtrek van Buitenpost is 
in de geschiedenis gecultiveerd en 
daarmee veranderd. De aanleg van 
sloten, boswallen en andere afschei-
dingen heeft de meeste grond in 
Achtkarspelen door de eeuwen een 
nieuwe gezicht gegeven. Alleen aan 
de westkant van Buitenpost is in 
tegenstelling daarmee de oorspron-
kelijke structuur wel bewaard geble-
ven. De glooiing in de weilanden zijn 
‘origineel’ en niet door mensenhand 
gemaakt. De pingo (waterplaats)  is 
een restant van de werking van de 
ijsmassa uit de ijstijden. De groene 
weilanden worden doorsneden door 
het water van ‘de Swadde’. Dit 
water gaat ver terug in de geschie-
denisboeken. Het zou heel goed 
kunnen dat meer dan duizend jaar 
geleden dit een riviertje was die in 
verbinding stond met de toen aan-
wezige zeearm aan de oostkant van 
Buitenpost. Door de eeuwen heen 

heeft hij altijd en nog steeds een 
afwateringsfunctie. 

Streekeigen aanplant
Vanzelfsprekend is met deze bij-
zondere omstandigheid ook reke-
ning gehouden in de plannen van 
de Groenvoorziening. De te plan-
ten soorten bomen zullen in hoofd-
zaak uit soorten bestaan die eigen 
zijn aan onze streek. De eik en de 
tamme kastanje vormen hiervan het 
belangrijkste deel. Andere soorten 
die een plek krijgen zijn de ruwe 
berk, de lijsterbes en de hazelaar. 
Op de meer natte plekken komen 
onder meer boswilgen en zachte 
berken te staan. De eerste jaren 
zal het nog uit kreupelhout bestaan. 
De in eerste instantie dicht op 
elkaar geplante jonge bomen zullen 
daarna geleidelijk uitgedund worden 
zodat ruimte voor groei voor de 
overige bomen blijft. Het onderhoud 
van het bos zal overigens uitbe-
steed worden.

Fietspad
In het aangelegde groen zullen geen 
recreatieve voorzieningen worden 
aangelegd. In dat opzicht blijft het 
plan dan ook los staan van het 
Veenklooster-bos. Dit bos is overi-
gens geen echt bos maar een zoge-
naamd Engels park. Het was in 
recreatief gebruik bij de bewoners 
van de Fogelsanghstate en is bij-
voorbeeld daarom van een herten-
kamp. Wel zal er een fiets/wandel 
pad aangelegd door het gebied 
komen. Deze zal de mensen uit 
Buitenpost en omgeving die ‘even 
een slagje omgaan’  fraai de gele-
genheid geven van dit nieuwe stuk 
gevarieerde natuur op steenworpaf-
stand te genieten.

Het 3e nummer van jaargang 2 is 
van de pers en de medewerkers 
van ‘de Binnenste Buiten’  kijken 
met voldoening naar het resultaat. 
Het blad heeft uitstraling en is zich 
tot een volwaardige dorpskrant aan 
het ontwikkelen. Dat niet alleen, het 
heeft een plek gekregen in Buiten-
post. Die werkwijze en die uitstra-
ling willen wij graag de komende 
jaren voortzetten. Zelfs uitbreiden. 
Een breder draagvlak is daarbij 
van het grootste belang. Het is 
vitaal voor het bestaan van de 
krant,  maar ook voor een verdere 
verbetering. In onze overtuiging 
is dit belang er vanuit de Binnen-
ste Buiten naar de middenstand  
toe en uiteraard naar haar lezers. 
Beide staan niet los van elkaar. Wij 
hebben een winkelarsenaal dat in 
ieder geval de eigen bewoners van 
Buitenpost binnen hun deuren wil 
hebben en houden. Er zijn bedrij-
ven die belang hebben bij contact 
met de mensen in hun directe 
werkgebied. Die ook, net als alle 
andere inwoners van Buitenpost, 
baat hebben bij een goede leef- en 
woonomgeving. Zaken die  in ver-
band staan met het bestaan van de 
dorpskrant.
 
De basis
Een stevig draagvlak in organisatie 
en financiën is voor de Binnenste 
Buiten noodzakelijk. Organisatieta-
lent en grote inzet van de vrij-
willige medewerkers van dit blad 
zijn al aanwezig. Om een goede 
werkbasis te houden is het nu van 
groot belang dat de krant haar wor-
tels ook in de middenstand en het 
bedrijfsleven gaat verankeren. De 
huidige deelnemende adverteer-
ders zijn een deel van het totale 
potentiële aanbod. Wij hopen dat 
in de komende maanden, met de  
vertrouwensgroei in onze krant, dit 
zich verder gaat uitbreiden. Dat zou 
ons de financiële armslag kunnen 
geven om de krant verder te verbe-
teren en completer te kunnen laten 
worden. Het is een wisselwerking 
waarbij het een niet zonder het 
ander kan. Belangrijkste overwe-
ging daarbij is het doel en niet het 
winstoogmerk.

‘Advesteer’ in de 
dorpskrant
Adverteren in deze dorpskrant is 
ook investeren in de kwaliteit ervan. 
En is daarmee ook een bijdrage 

in de realisatie van de doelstel-
lingen van ons dorpsorgaan. De 
krant wil graag een bijdrage leve-
ren aan een goede binding  tussen 
de inwoners van Buitenpost. En 
daaraan vast ook meewerken aan  
het verbeteren van het leefklimaat 
in Buitenpost. Bovendien wil het 
graag iets doen aan de negatieve 
bijklank die de naam Buitenpost 
soms heeft. Goede en concrete 
informatie is één van de sleutels in 
dat streven. Zaken die dicht bij de 
inwoners spelen krijgen op deze 
pagina’s volop de ruimte.
Een dorpskrant werkt alleen als ze 
en door haar publiek wordt gelezen 
en tevens als ze actieve respons 
krijgt van alle belanghebbenden. 
Steun in de vorm van een adver-
tentie in ‘de Binnenste Buiten’ is 
óók een investering in ons dorp.

Naamsvermeldingspagina
Wij blijven naast de wens van 
meer adverteerders ook denken 
aan de invulling. Zo denken wij 
aan een Naamsvermeldingspagina. 
Een pagina waar zowel de adver-
teerder als niet -adverteerder zich 
kan presenteren. Maar ook vereni-
gingen, instellingen of particulie-
ren kunnen er hun adres op kwijt. 
In vakjes van 5 centimeter hoog 
en 3,5 centimeter breed kan men 
naast firma-naam, adres, telefoon 
en 1-regel presentatie ook een 
email-adres kwijt. Dankzij dit alfa-
betisch gerangschikte overzicht kan 
de lezer snel uw bedrijf, sportclub 
of vereniging vinden.
Kosten: deze zijn voor het 5 x 
plaatsen in bovenstaande aan-
gegeven ruimte slechts f 87,50. 
Bij 10 x plaatsen is de prijs 
f150,-.
U kunt zich opgeven bij 
R. v.d. Heide, Voorzoom 58,
tel. 0511 543197 of
K. Ekema, N. Haismastraat 2,
tel. 0511 542100   

Money makes the
press go round

ƒ

Foto links: het aanzicht op de zuidoost-
kant van het Veenkloosterbos van het 
spoorwegviaduct van de Lauwersmeer-
weg. Dit gebied wordt de komende tijd 
onder handen genomen.

(foto: redactie)

Kaart hieronder:
 Een overzichtskaartje van het betrokken 
gebied. De donker gemarkeerde stuk-
ken land zijn de met bomen te beplanten 
stukken grond. De twee zwarte lijnen 
links- en rechtsonder worden mettertijd 
eikensingels. Het stuk grond tussen de 

linker eikensingel en “de Swadde’ heeft 
in de plannen de functie van natuuront-
wikkelingsgebied gekregen. De Swadde 
is overigens ook de grens tussen de 
gemeentes Achtkarspelen en Kollumer-
land c.a. in het hier weergegeven 
gebied.



‘De Boekelier’ reikt prijs
uit aan winnares
Afgelopen herfst organiseerde uitge-
verij Lemniscaat een prijsvraag met 
daarin centraal de schrijfster  Anke 
de Vries. Deze auteur is bekend 
van haar jeugdboeken waarin veelal 
de problemen van de hedendaagse 
jeugd aan bod komen.
 Ook ‘de Boekelier’ in de 
Kerkstraat deed aan deze actie 
mee. Winnares werd de achttienja-

rige Wimke van der Vaart uit Bui-
tenpost. De prijs, bestaande uit  
een band met vijf boeken van de 
schrijfster naar eigen keuze, werd 
afgelopen zaterdag uitgereikt. Van-
zelfsprekend was Wimke, die een 
vaste lezeres is van de boeken van 
de Vries, blij met deze uitbreiding 
van haar collectie.

De Wedstrijd-Doe-Dag voor jon-
gens is dit jaar de nieuwe vorm 
voor jongens gymnastiek edstrijden. 
Een grote groep jongens van gym-
nastiekvereniging M.A.A.S. ging dit 
avontuur tegemoet in Ureterp, waar 
de première van deze Wedstrijd-
Doe-Dag voor jongens werd gehou-
den. De deelnemers werden in twee 
groepen verdeeld, waarbij de ene 
groep zich eerst uit kon leven op 
de opblaasbare toestellen onder lei-
ding van C.I.O.S. –studenten. De 
andere groep begon met het toe-
stelturnen volgens de nieuwe 
normen. Daarna werd gewisseld 
van onderdeel. Ondanks dat er geen 
prijzen werden gewonnen voor de 
M.A.A.S.-turners, zag de uitslag er 
keurig uit. Iedereen kreeg na afloop 
een diploma

.In sporthal ‘De Houtmoune’ orga-
niseert M.A.A.S. op 10 Maart a.s. 
de Wedstrijd-Doe-Dag voor jonge 
meisjes.

Kerst Springinstuif
De nieuwe M.A.A.S. activiteit, de 
Kerst Springinstuif voor iedereen, is 
een groot succes geworden. Er was 
veel belangstelling voor deze activi-
teit die op 22 december in de Hout-
moune, die was omgetoverd tot een 
kerstzaal, plaats vond. Ernst Jaap 
de Haan, die de algehele leiding 
had, gaf een korte uitleg. Daarna 
kon ieder aan het werk met diverse 
koprollen, handstanden en radslag 
op de tumblingbaan, verende lange 
mat, springen op de minitrampo-
line, ringzwaaien en Bewegen op 
Muziek. Ook ouders en broers en 
zusters deden van hartelust mee. 
Bij een kraampje met warme cho-
colademelk, kerststol en kransjes 
kon even uitgerust worden.. 
Als uitsmijter gaf de springgroep 
een demonstratie op de tumbling-
baan en trampoline. Het bestuur  
van M.A.A.S. bedankt iedereen voor 
de grote inzet en al het publiek 
voor de positieve en enthousiaste 
reacties. Iedereen die het M.A.A.S.-
gevoel bezit: nog een gezond en 
sportief 2001 toegewenst.  

 bestuur M.A.A.S.
 

Stamppot op zijn 
Amerikaans
Stamppot Boerenkool met worst is 
bekend, net als stamppot Hutspot 
met klapstuk, maar stamppot op zijn 
Amerikaans? Eens proberen? Dat 
kan op woensdag 14 februari vanaf 
12.15 uur in Haersmahiem. Vooraf 
een gebonden champignonsoepje 
en bloempap met bruine suiker 
na. Zoals bekend alleen voor 55- 
plussers. De kosten zijn ƒ12,50 
en opgave kan via telefoonnummer 
0511 - 549898.  

Openbare Basisschool 'De Mien-
skip' maakt voortaan gebruik van 
een perswagen die het oud papier 
ophaalt. Op zaterdag 13 januari 
werd de papierwagen van de firma 
Reitsma in gebruik genomen door 
vrijwilligers van 'De Mienskip'. Deze 
manier van papier inzamelen gaat 
een stuk sneller en vergt boven-
dien heel wat minder kracht. Dozen 
oud papier gaan nu rechtstreeks de 
wagen in en hoeven niet meer over-
geheveld te worden in een contai-

ner zoals voorheen gebeurde. Het 
probleem om steeds voldoende vrij-
willigers voor dit werk te vinden, is 
met de komst van de wagen ook 
grotendeels opgelost. De papierwa-
gen rijdt elke tweede zaterdag van 
de maand vanaf 09.00 uur 's mor-
gens zijn rondje door Buitenpost. 
Mensen die buiten het dorp wonen 
kunnen hun oud papier nog wel in 
de container bij 'De Mienskip' depo-
neren. 

Inzamelen oud papier stuk 
gemakkelijker

Wedstrijd Doe-Dag 
M.A.A.S.

Ruimte voor nieuwe leden 
bij badmintonclub 
Elke dinsdagavond van 19.30 uur tot 
23.00 uur wordt er fanatiek “gebad-
mintond” in de sporthal van Buiten-
post. Deels wordt er getraind en 
deels vinden er wedstrijden plaats: 
er wordt competitie gespeeld met de 
dorpen rondom Buitenpost. ‘BCB’ 
heeft 2 seniorenteams en 2 jeugd-
teams. Eén team bestaat uit 2 
dames en 2 heren. Een wedstrijd 
bestaat uit verschillende onderde-
len: singelwedstrijden, 1 dames-
dubbel, 1 herendubbel en 2 
mix-dubbels. De Badmintonclub 
Buitenpost heeft ongeveer 50 leden 
en zou dat graag aangevuld zien 
met nieuwe gezichten. De club biedt 
ook meer dan alleen maar trainen 
en wedstrijden; er worden eigen 
toernooien georganiseerd zoals de 
Bad-bokaal aan het einde van elk 
seizoen. Een seizoen loopt van 
november tot en met maart. Voor  
informatie over ‘BCB’ kunt u terecht 
bij: de heer F. Terpstra, de Hoefslag 
16, tel.: 543690.

Badmintonweetjes 
Om wedstrijdbadminton te spelen 
heb je explosieve kracht nodig, blik-
semsnelle reflexen en een goede 
oog/handcoördinatie. Er zijn shut-
tlesnelheden gemeten van 280 km/h 
! Dat is sneller dan Richard Krajicek 
kan serveren. Bovendien komen 
in een dubbelspel vaak 40 tot 
50 slagen per 20 seconden voor, 
dus dat van die bliksemsnelle 

reflexen is niet overdreven. Een bad-
mintonwedstrijd bestaat uit conti-
nue, geconcentreerde actie; rennen, 
springen, draaien, strekken, ach-
teruitlopen, slaan. In een wedstrijd 
bestrijken de atleten elke hoek van 
het veld, en rennen ze vele kilome-
ters. Badmintonspelers moeten wel 
en wereldconditie hebben! 

Prijswinnares Wimke van der Vaart en de eigenaresse van ‘de Boekelier” Lia Peper-
kamp     (foto: redactie)  

Een unieke panorama-foto 
van de ijsbaan Fotograaf 
Harrie Slagter trof dit rus-
tieke beeld.

De eerste ronde voor de papierauto.  (foto: redactie)  

Ook de kip toont z’n veren
Niet alleen de spreekwoor-
delijke pauw toont zijn veren. 
Ook een grote verzameling 
hoenders is voor de lief-
hebber een genot voor het 
oog. Ruim elfhonderd kippen, 
hanen en ander kleinvee 
waren er in sporthal de Hout-
moune.

De jubilerende Pluimveefokvereni-
ging “de Aeikoer’ hield van 17 tot 
en met 23 januari haar jaarlijkse 
show in Buitenpost. In haar 55-jarig 
bestaan is het alweer de 53e keer 
dat de tentoonstelling wordt gehou-

den en voor de vierde maal op 
deze plek. Kippenfokken is in. Dat 
het daardoor de vereniging voor de 
wind gaat blijkt wel uit haar groei-
ende ledental, meer dan 180, en uit 
de telkens groter wordende show.  
Meer dan 40 van haar actieve leden 
hebben zich dit jaar ingespannen 
om de hal een bijzonder aanzien 
te geven. De tentoonstelling staat 
te boek als bijzonder ontspannen 
en gastvrij. Haar 5000 bezoekers 
komen dan ook van ver buiten de 
gemeentegrenzen graag elk jaar 
terug. Dat de organisatie op rolle-
tjes gaat blijkt alleen al uit het feit 
dat er geen entree gevraagd hoeft 
te worden. De adverteerders, spon-
sors en de verloting zorgen voor 
een kostendekkende opbrengst van 
het groots opgezette gebeuren.

Ook ander kleinvee
Konijnen, eenden, ganzen en 
diverse soorten andere kleine huis-
dieren hebben ondertussen ook een 
plekje in de hal gekregen. De sfeer 
is genoeglijk tussen al het kakelend 
en piepend kleinvee. De liefhebbers 
gaat het dan ook niet alleen  om 
de jurering en prijzen, maar ook 
om handel te kunnen doen en voor 
de gezelligheid in de warme hal en 
druk bezette kantine. Het staat dan 
ook nu al vast dat volgend jaar de 
show er weer komt. U bent van 
harte welkom in de eerste week 
van januari 2002  van woensdag 
tot en met zaterdag, dezelfde tijd, 
dezelfde plaats

Organisator A. Alma van verenig-
ing ‘de Aeikoer’ toont een bij-
zonder fraaie haan
(foto: redactie)


